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Kövér László úr,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

	

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 . évi
OVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani Lázár
János, Miniszterelnökséget vezető miniszterhez

„Mi az önök elképzelése az euró hazai bevezetéséró7? ”

címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ahogyan az ön előtt is jól ismert, az EU jövőjével kapcsolatos elképzelések között egyre
markánsabban van jelen a gazdasági és monetáris unió kiteljesítése . Erről a forgatókönyvről
már egyeztetések is kezdődtek a francia és a német kormány között . Ennek a hosszú távú
elképzelés kapcsán többekben merült fel az a kérdés, hogy a számunkra meghatározó
kérdésekben a formálódó európai döntéshozatal centrumába kerülend ő célszerű lenne
csatlakozni az EMU-hoz és bevezetni Magyarországon is az eurót fizet őeszközként .
Különös hangsúlyt kap ennek a forgatókönyvnek az átgondolása, hogy az el őzetes várakozások
szerint 2020 után — elsősorban a Brexit miatt — csökkenni fognak a közép-európai országo k
számára különösen fontos kohéziós források, ami a maihoz képest alapvetően más
perspektívába helyezi az euró bevezetését is .

Mindezek fényében kérdezem Miniszter úrtól :

1. Van-e konkrét elképzelése az ön által vezetett minisztériumnak arról, milyen feltétele k
mellett lenne célszerű hazánknak csatlakozni az EMU-hoz?

2. Folyik-e szakmai előkészítő, koncepcióalkotó tevékenység, amivel az euró haza i
bevezetésének lehetőségét és hatásait modellezik az EU jövőjével kapcsolatos új
elképzelések fényében?

3. Folytatnak-e a kormányzati illetékesek konzultációkat az EMU-csatlakozás kérdésébe n
más uniós tagállamokkal? Ha igen, milyen tapasztalatai vannak ezeknek a z
egyeztetéseknek?

Budapest, 2017. július 1.9,

	

Demeter Márta
országgyűlési képviselő
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